

INVITATION

Dear Madam/Sir

The Egyptian Commercial office, Consulate General of Egypt in Dubai has the pleasure to invite you to visit City Edge pavilion 7C20 inside the Egyptian pavilion during the period 2-4 October 2018 at Cityscape Global, DWTC Dubai.

City Edge the leading real estate developer in Egypt is a partnership between the New Urban Communities Authority and the Development and Housing Bank. The company is inviting you to explore its residential, commercial and office project in New Cairo, New Capital, Sheikh Zaid, New El Alamein and New Mansoura.

For more information about these projects, please visit the following links.

[North Edge](#)

[Etapa](#)

[Zahya](#)

دعوة

يتشرف المكتب التجارى بالقنصلية العامة لجمهورية مصر العربية بدبي بدعوة سيادتكم لزيارة جناح شركة سيتي ايدج 7C20 بداخل الجناح المصري خلال الفترة 2-4 أكتوبر 2018 في معرض سيتي سكيب بمركز دبي للمؤتمرات والمعارض.

سيتي ايدج للتطوير العقاري هي شركة رائدة في مجال التطوير العقاري بمصر مملوكة لهيئة المجتمعات العمرانية الجديدة وبنك التعمير والإسكان وتشرف بدعوه سيادتكم لاختيار وحدات سكنيه وتجاريه واداريه باحدث مشاريعها بالقاهره الجديده والعاصمه الاداريه الجديده والشيخ زايد والعلمين الجديده والمنصوره الجديده .

لمعرفة المزيد وتفاصيل تلك الوحدات والمشروعات رجاء زيارة الروابط التالية:

[Zahya](#)

[Etapa](#)

[North Edge](#)